
 Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia komisie sociálnych vecí a zdravotníctva 

pri MZ mestskej časti Bratislava  -  Záhorská Bystrica zo dňa 26.4.2017 

 

Prítomní:         MUDr. Cingelová Mgr. Fumačová, Mgr. Jurčeková, Kubíková,  

                             Moková, Mišovská, JUDr. Treichelová, 

Ospravedlnený:        Mgr. Marciš 

Neospravedlnená:     Mojtová 

Program:  

1. Privítanie novej členky p. Vlasty Mojtovej 

2. Informácia o občanoch T.B.,J.L., M.K. 

3. Informácia o zbierke obnoseného šatstva 

4. M.P. a M.G. – žiadosť o JPD 

5. Informácia o konaní akcie Rallye s Matadorom v 9/2017 

K bodu č. 1 

                        Privítanie novej členky p. Vlasty Mojtovej – o prácu v komisii prejavila záujem 

p. Vlasta Mojtová, obyvateľka Záh. Bystrice. Pani Mojtová pracuje v sociálnom zariadení 

Gaudeámus v Bratislave a svoje skúsenosti v oblasti sociálnych vecí  chce využiť v prospech 

obyvateľov Záh. Bystrice. 

 Stanovisko komisie: 
                                 Pani Mojtová sa na zasadnutí bez ospravedlnenia nezúčastnila. 

Hlasovanie: 

Za 7  

 

      K bodu č. 2 
                        Informácia o občanoch L., B. a K. – na predchádzajúcom zasadnutí komisie boli 

prítomní príbuzní prvých dvoch občanov. Všetci sa odmietli o nich postarať z rôznych 

rodinných a osobných dôvodov. Občan M.K. svoju situáciu zlepšil predajom rodinného domu. 

Presťahuje sa do obce Zohor. Na účet mestskej časti vrátil 277 €, ktoré mu MČ zaplatila za 

dovoz obedov. 

Stanovisko komisie: 
                                 Komisia zobrala informáciu na vedomie. 

Hlasovanie: 

Za 7 

 

K bodu č. 3 

                    Informácia o zbierke obnoseného šatstva, obuvi a hračiek  –  zbierka sa 

uskutočnila v dňoch 19. a 20.4.2017. Zozbieralo sa množstvo cca na jedno nákladné auto do 

3,5 tony. V stredu 26.4.2017 zbierku odviezli pracovníci organizácie Diakonie Broumov. 

Stanovisko komisie: 

                                 Komisia zobrala informáciu na vedomie. 

Hlasovanie:  

Za 7 

 

K bodu č. 4 

                    Žiadosti o finančný príspevok na zakúpenie osobných vecí pre deti: 

- p. M.P., Podkerepušky č.9, požiadal o JPD z dôvodu nízkeho príjmu, /t.j. len z 

predčasného starobného dôchodku/, pre svoje adoptívne dcéry P. a J.K. Biologickí rodičia 

detí zomreli.  
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- p.  M.G., Čsl, tankistov , požiadala o JPD z dôvodu nízkeho príjmu a starostlivosti 

o maloletého syna F. a hlavne z dôvodu veľkého nedoplatku za elektrinu. Z dôvodu 

neplatenia poplatkov za plyn je dom odpojený a celú zimu vykurovali izby elektrinou. 

Mesačné zálohy má 300 € a nedoplatok za zimné obdobie 4000 €. Mesačný príjem má p. 

G. vdovský a sirotský dôchodok + rod. prídavky, spolu 407,60 + 200 € za upratovanie na 

dohodu. 

Stanovisko komisie: 
                                Komisia navrhla poskytnúť finančný príspevok nasledovne: 

- p. M. P. po 100 € na každé dieťa 

- p. M. a G. 150 €.  

Hlasovanie: 

Za 7 

 

K bodu č. 5 

                     Informácia o konaní akcie Rallye s Matadorom – uskutoční sa v septembri 

2017 v rámci oceňovania „Krištáľové krídlo“. Akcia sa koná každoročne a z charitatívnej  

zbierky správna rada poskytne určitú finančnú čiastku osobám zdravotne ťažko postihnutým 

na čiastočné uľahčenie životnej situácie alebo zariadeniam sociálnych služieb. 

V minulom roku organizácia poskytla príspevok na úhradu liečebného pobytu maloletej A. 

Dz. 

Tajomníčka komisie predložila návrh, aby z výťažku akcie bol poskytnutý príspevok: 

- P. C., 13 ročná, následkom choroby prišla o jedno oko, navštevuje ZŠ pre slabozrakých, 

dobre sa učí, chodí do keramického krúžku 

- P. K., 17 ročnej  

- J. K., 10 ročnej 

biologickí rodičia dievčatám  zomreli, v náhradnej osobnej starostlivosti ich má poručník 

p. M. P., priateľ ich zomrelej matky. Staršia navštevuje Waldorfské lýceum v Prahe 

a mladšia Waldorfskú školu v Bratislave. Sú slušné, učia sa dobre. 

Stanovisko komisie: 

                               Komisia odporučila finančne prispieť, pokiaľ to bude možné, všetkým 

trom dievčatám. Poveruje tajomníčku komisie nahlásiť ich konateľovi akcie. 

Hlasovanie: 

Za 7 

 

 

     Po programe predsedníčka komisie MUDr. Cingelová rokovanie ukončila. 

 

 

 

 

 

 

  Božena Kubíková                 MUDr. Dagmar Cingelová PhD. 

Tajomníčka komisie                                                                     Predsedníčka komisie 
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